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''Llegir hauria de ser un plaer, no un repte." 
Consells i indicacions per organitzar el club a l'aula d'acollida. 
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DECORAR
RACÓ 

Pacteu un nom per al club, creeu un cartell i 
decoreu un racó a l'aula. 

Comenceu a llegir 
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LECTURA 
,· • EN VEU ALTA
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TORNS 
VOLUNTARIS

Presenteu el llibre i comenceu la lectura 
en veu alta, per torns voluntaris. 

Parleu de les emocions 
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Utilitzeu emoticones per ajudar l'alumnat a 
expressar com se senten amb la lectura. 

SEIEU EN
CERCLE 

VISIBILITAT
TOTAL 

Assegureu-vos que tothom tingui un llibre 
i seieu en cercle per veure-us les cares. 

Feu-ho dinàmic 
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GLOSSARI DRAMATITZACIONS MATERIAL 
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VISUAL AUDIOVISUAL 

Incorporeu activitats com glossaris vis.uals, 
dramatitzacions o material audiovisual relacionat. 

Connecteu i valoreu 
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'8 aAnM� VALORACIO
• • • • ► FINAL 
VIVENCIES PERSONALS 

Fomenteu que relacionin la història amb les 
seves vivències i que facin una valoració final. 
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